
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Wioclawek 16.01.2017

Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkanc6w

Osiedla Kazimierza Wielkiego o to, aby linie autobusowe nr 8,23,4

kursowaly do korica granic miasta Wloclawek ulic4 Plock4 tak jak

obecnie - bez zmian. Mieszkancy ulicy Plockiej zttlaszcza odcinka

od ronda przy tanie do granic miasta uwuZajqze dotychczasowe

kursy autobus6w ( chociaz niewielka czgstotliwo56) s4 optymalne

zuwaginadojazd: do innych dzielnic miasta Wloclawek,

do przychodni lekarskiej przy ulicy Zyniej cry Polnej,

do szk6l i zaklad6w pracy,

do KoSciola M.B.F. przy ulicy Plockiej,

oruz do klubu ,,tr-gg" przy ulicy Plockiej (granica miasta).

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.

Zpowa2aniem
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Szanowna pani Radna , w nawiqzaniu do publikacji prasowych
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l? 
cj i, m iej sk iej m i eszka ri cy piof k"l ii g u,Rozdro2a, Granicznej, Modzerowa

awek.pllpl/11 wi
asy _kilku . linii autobusowvihhtrnl,-
w Krorym to artykule pisze siq o skroceniu liniig do
Duninowskiej, zamiast tak jai jest obecnie autobus linii g
doje2d2at do plockiej fqg oraitikwidacji linii nr 2 do
Duninowskiej. MieszkanJy z tego regionu apelujq do pani ointerwencjg do pana preiydenL 

,ab"y nie aoieiietycr, tilrukurs6w autobusu. Ograniizy to dojaid z pgfli przy fggu Jo'Polnej a tak2e datej do Cenirum. obecnie j"rf tri, il"*iJr"v
sig uzu petn iaj:q z tiniq4 ate ten autobus ieiazi 
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natomiast przez ul. Ostrowskq linia 23 co 2 godziny i ni" 
-'

zawsze pasuje 2eby wrocic z powrotem. n w wigt<szoSci
przypadkow rudzie z t-ggu.starsi mieszkancy maie p-r.y"nooni"
lekarskie na Ostrowst<iej, Zytniel i polnej oraz Centru; --
Rehabilitacji przy Barskiej. itroszg wZiqito takze pod uwagg inie.zabiera6 tych kirku kuisow aufobusu g (dotyczy to a tuirl*w ciqgu dnia roboczego, S kursow w soboty i 4kuisy wniedzielg) . Je2eli zabierzecie te autobusy io tudzie ni" OgOqmieliczym wr6cic z powrotem i mocno to ograniczy mozriwosci
komunikacyjnej z tej czgsci miasta. Uwa2am ze t<ierowanie
wigkszosci autobusow ng pgte przy ostrowskiei (czgstotiiwose
co 5 minut kilkunastu linii 2,3,3A, 3 8,1 0,1 2,1 4,f d,)O,iij-..' -'
zadowoli tylko mieszka.ric6w tej czgsci , " 

mocno ograniczy
mozliwo6ciwe Wschodniej czgsci miasia. Jak ci frj.i* rn"Jedojecha6, skoro proponuje sig kursowanie autobusu 4 cogodzing a.23- co 2 godzny, mamy czekacgodzing na auiobust
Zamiast skroci6 przez plockq skro6cie * aiugq.tloni 

"OV---9:"fl," doje2d2atajak kiedyS do Dworca. Z i.'n.rteO ;ii"J;
aautobus6w jest i mozna sig przesiqsc do promienn"j i" i'nnvautobus.
Z powa2aniem,

,,


